
Algemene ledenvergadering 21-09-2019 

Aanwezige bestuursleden : Joost de Swart, Willie Evers, Claudia van Dorst en 
Paul Snoeren. 

Aanwezige teams : Bull Shit, 100 Net Nie, Overlopers, Mooie laatste, Penhec, 
De Mutkens, De Kaaiendonkers, Salerno is Binnen, Team Binnen, Triple Nixxx, 
Scheve pijltje, Weggooiers, The Legends en Punt Vooruit . 

Niet aanwezig : Red Team 
Seven 

Opening vergadering: De voorzitter (Joost de Swart ) opent de algemene 
ledenvergadering met het doornemen van het afgelopen seizoen en kijkt vooruit
naar het komende seizoen. 

Een opmerking van afgelopen seizoen was;  hoe verder wij in het seizoen 
kwamen hoe slordiger de team captains werden met het op tijd invullen van 
de competitie master e.d, hiervoor werden strafpunten voor uitgedeeld, maar 
niet consequent.

Paul las het financiële verslag voor dat hij gekregen had van Rene van Mook. 
Wij staan er als vereniging goed voor (de cijfers zijn bekend gemaakt maar 
komen niet voor in dit verslag). 

Er wordt door het bestuur een rondje gegeven aan alle teamleden van
de vereniging. 

Joost vraagt aan alle leden of er iemand is die samen met hem naar de 
competitie master kan kijken, omdat hij tegen problemen aanloopt en hij van 
het kastje naar de muur wordt gestuurd door verschillende partijen. 

Erik Benders heeft aangeboden om op korte termijn met Joost mee te kijken 
naar de problemen. 

Er zijn vragen binnen gekomen:

Een van de vragen was: als er een team niet kan darten op de aangegeven 
datum, dit 7 dagen voor de aanvang van de wedstrijd moet worden 
doorgegeven aan de captain van de tegenpartij en aan de wedstrijdleider. 

Voor de uitgestelde wedstrijd moet direct een nieuwe datum worden gezocht 



en binnen de marge van de week voor de originele speeldatum en 2 weken 
erna (dus 3 weken marge) gespeeld zijn, anders vervalt de wedstrijd en krijgt
de partij die afzegde alsnog buffer punten. 

De buffer punten zullen op verzoek van onze leden echt gebruikt gaan 
worden, omdat hier tijdens de vergadering over gestemd is. 

Bovenstaande punten moeten ook in de reglementen van de ODV 
aangepast worden. 

Een tweede vraag die binnen is gekomen is het vast zetten van verschillende 
datums voor b.v. de bekerfinale zodat iedereen weet waar hij aan toe is, uit deze
discussie is gekomen dat het moeilijk wordt een een finale overdag te spelen 
omdat er dan maar weinig cafe`s open zijn. 

Dus is er besloten om de bekerfinale gewoon te spelen door de week. Op de
speelavond en in de speelruimte van het team dat de meeste punten heeft 
behaald in de bekercompetitie.

De derde vraag die binnen is gekomen is dat het bestuur zich verkiesbaar moet 
stellen, omdat er nu het idee is dat er bestuursleden in het bestuur zitten die niet
op hun plaats zitten. 

Dit heeft het bestuur ter harte genomen en hebben direct een stemming 
gehouden m.b.t. de bestuursleden die daar aan toe waren, te weten Paul 
Snoeren en Joost de Swart. 

Willie Evers had al aangegeven dat hij het bestuur zou verlaten ivm verhuizing 
buiten Oosterhout, Paul heeft zich herkiesbaar gesteld en is ook weer herkozen.
Joost heeft aangeven dat hij graag vervangen wil worden, maar dat hij bereid is 
om zijn opvolger te helpen als dat nodig mocht zijn. 

Omdat wij toch al nieuwe bestuursleden zochten voor in het bestuur, hebben 
zich bij deze ook drie nieuwe kandidaten zich aangemeld namelijk Jord 
Lapidaire, Dimitri Schellekens en Richard Muller. Deze heren zijn d.m.v. 
meerderheid van de leden gekozen om deel te nemen in ons bestuur. 

Hartelijk dank heren zodra alles loopt nemen wij contact met jullie 
op. 

Er is voor de captains en de voorzitter een app, zodat deze elkaar op korte 
termijn kunnen bereiken, als het nodig is. 



Er is ook een vraag binnengekomen om te kijken of we ons spel zoals wij het 
nu spelen veranderen met b.v Tac Tics, dit wordt verder onderzocht omdat niet 
iedereen weet wat dat inhoudt en of er genoeg animo voor is. 

Er kwam ook nog een vraag van onze voorzitter; zolang er nog problemen zijn 
met de competitie master, dat beide captains het wedstrijdformulier naar hem 
toe app-en, zodat hij de juiste gegevens kan controleren, totdat de competitie 
master weer goed werkt. 

Dan als laatste is er gevraagd door het bestuur aan de leden of zij mogen 
gaan informeren en misschien het aanschaffen van een nieuw systeem ipv de 
competitie master omdat dit veel problemen geeft, iedereen was er voor. 

Prijsuitreiking : is gedaan door Claudia en Paul

Er zijn veel 180 gegooid, het nivo is 
stijgende. 

Kampioen seizoen 2018 is geworden 
GDSD. 

Goede tweede en derde The Legends en 100 Net 
Nie 

De voorzitter sluit de vergadering met een bedankje aan alle leden die aanwezig
zijn. 


